
Betreft: schriftelijke vragen (ex. art. 38 RvO) over 
onderwijshuisvesting 
Datum: 13-05-2025 

 

Geacht college, 

N.a.v. de ontwikkeling van nieuwe onderwijshuisvesting, wenst de fractie DOP u de 
volgende vragen te stellen. 

1. Kan het college een uitgebreide stand van zaken geven over de ontwikkeling van 
de nieuw te bouwen basisschool? Loopt alles volgens planning en zo nee, wat is 
het perspectief. 

2. De DOP krijgt signalen dat de basisscholen het op dit moment slechts tot en met 
volgend schooljaar gaan redden qua huisvesting. Er wordt gevreesd dat er na dat 
schooljaar te weinig klaslokalen zijn. Is het college bekend met dat signaal? 

3. Zo ja, wat is het college voornemens te doen om deze situatie te voorkomen? Zo 
nee, wat is het perspectief van het college? 

4. In het kader van de gedachte achter het kindcentrum: wordt opvang hierin 
meegenomen en zo ja, hoe? 

Wij kijken uit naar uw beantwoording. 

Fractie DOP 


